

LISTENING **COMPREHENSION 100** 大学英语四级考试 听力100篇

孙倚娜 主编



上海外语教育出版社 外教社 SHANGHAI FOREIGN LANGUAGE EDUCATION PRESS WWW.sflep.com

CET710分百篇训练丛书



せぬき C1638505

上海外语教育出版社

H319.9

1034

2013

图书在版编目(CIP)数据

大学英语四级考试听力100篇/孙倚娜主编.-2版.

一上海: 上海外语教育出版社, 2013

(CET710分百篇训练丛书)

ISBN 978-7-5446-2513-5

Ⅰ.①大… Ⅱ.①孙… Ⅲ.①大学英语水平考试一听说教学一习题集 IV. 1H319.9-44

中国版本图书馆CIP数据核字(2011)第207306号

出版发行: 上海外语教育出版社

(上海外国语大学内) 邮编: 200083

电 话: 021-65425300 (总机)

电子邮箱: bookinfo@sflep.com.cn

址: http://www.sflep.com.cn http://www.sflep.com

责任编辑: 杭 海

ΕD 刷: 昆山市亭林彩印厂有限公司

开 本: 787×1092 1/16 印张 19.875 字数 504千字

版 次: 2013年3月第1版 2013年3月第1次印刷

ED 数: 2100 册

书 号: ISBN 978-7-5446-2513-5 / H • 1174

定 价: 40.00 元

本版图书如有印装质量问题,可向本社调换

大学英语自主听力进阶(MMP3下载)



"大学英语自主听力进阶"系列是专门为具有一定英语基础的学习者编写的听力提高丛书,共分四册,难度依次递升,学习者可以根据自己的水平或薄弱环节选择对应的分册来学习。

- ◆ 选材真实,原汁原味,既学语言,又学文化,有针对性地介绍背景知识,加深听力理解。
- ◆ 注重听前、听时、听后活动的科学安排,环环相扣, 对难点作精要讲解,提供专项训练,帮助学习者步步 积累。

之一《你问我答访谈篇》:引导学习者熟悉英语访谈节目的特点,关注交谈 方式,提高对访谈的理解能力。

之二《轻松睿智故事篇》:引导学习者掌握英语故事大意,并分别从语音、单词、句式、语篇等方面训练学习者预测、推断、记忆、分析等听力技能。

之三《东西南北新闻篇》:材料选自英语广播新闻和电视新闻,内容广泛, 帮助学习者熟悉各类新闻的特点,提高听力水平。

之四《智慧之桥讲座篇》:引导学习者熟悉英语讲座的框架、话题转移的多种方式、讲座的语言特点和组织结构等,并作简要讲解和针对训练,帮助学习者实现听讲座能力的飞跃。

通讯地址:上海市大连西路558号 外教社大楼 (200083)

总 机: 021-65425300 (转各分机)

邮 购 部: 021-65425300转2035

网 址: http://www.sflep.com.cn

大学英语四级考试 听力100篇

请进入上海外语教育出版社有声资源网站 (http://audio.sflep.com)下载本书MP3录音,详情请参阅网站"新手上路"。

卡号: 111010000

验证码: r8ckh4ce

本书所配录音版权属上海外语教育出版社,未经上海外语教育出版社书面授权,任何其他个人或组织均不得以 任何形式将音频资源转载、复制、编辑或发布使用于其他任何场合。

●若有MP3录音相关问题,可拨打咨询电话 021-65425300 * 8090 / 8085



前 言

作为从事大学英语教学二十多年、已出版过多本大学英语听力教材的高校教师,我们编写这本教材的宗旨就是帮助英语学习者科学有效地提高英语听力水平,并迅速提高英语听力考试成绩。本教材的精彩之处在于:

1. 我们了解英语学习者当前的需要

据我们了解,绝大多数刚刚告别中学的大学新生以前从未接受过系统的英语听力训练,跨入大学校门之际,学生非常渴望提高自己的英语听力,听懂大学课堂上的英语讲课和讲座,听懂英语广播电视和各国人士的英语交谈;而面对大学英语四级等英语考试的压力,更渴望获得听力考试项目的高分。为此他们常常在寻觅有助于实现上述目标的听力训练教材。针对学生当前的英语学习需求,依据他们的实际英语基础,我们专门编写了这本教材,力求帮助学生实现英语听力水平的突破性提高。

2. 我们审时度势地确定编写目标

2004年1月教育部《大学英语课程教学要求(试行)》(教高厅[2004]1号)明确指出"大学英语的教学目标是培养学生的英语综合能力,特别是听说能力",全国大学英语四、六级考试也正在调整测试内容,加强对语言交际能力,特别是听说能力的测试。因此我们认为,本教材应该积极而及时地配合教育部的《要求》和改革后的大学英语四、六级考试,加强学生听说能力的培养。

3. 我们提供更科学有效的听力训练方法

根据对最新外语教学理论与教学方法的研究,我们认为本教材的编写应该充分体现英语听力训练中的科学有效性。本教材遵循"交际"和"任务型"教学法原则,将听说训练进行有机结合,通过环环相扣的练习设计,尽可能地使学生进入真实的交际氛围,产生真实的交际欲望,完成真实的交际任务,实现从输入到输出的外语运用过程,帮助学生以听促说,以说促听。在练习的编写上,我们注意引导学生在听力训练过程中合理使用注意力,做到先听懂大意,然后获取更多的细节信息;先重视对篇章的理解,后注意对局部的理解。

4. 我们强调培养英语学习者的自主学习能力

本教材所有内容的设计和布局都充分体现"user friendly"原则,并注意发挥学生的自主学习能力。每单元的训练任务设计都由易到难,并在书后配有听力原文和练习答案,以便学生在没有教师的环境下独立完成听力训练。

我们还在"Speaking Task"部分设计了"Focus on the Useful Expressions and Sentences"项,培养学生重视使用高频率"词块"的习惯;在听力原文上也标注了《大学英语课程教学要求(试行)》中的积极词汇,以便学生进一步扩大积极词汇量。

5. 我们力求帮助英语学习者提高听力考试分数

根据我们的外语教学经验,要在英语听力考试中获得高分,除了注意上述提到的科学训练规律,还必须在听力训练的量上达到一定程度,也就是说,听力训练量越大,就越有可能提高听力考试分数;同时听力训练的题型必须具备针对性。因此,本教材既提供大量训练的机会,又涵盖各种题型的训练,既有选择题,又有主观题,特别是包括了大学英语四级考试改革后增加的长对话等训练内容,以期帮助学生通过足量实战训练突破性地提高听力考试成绩。总之,这是一本"一种设计,多种功能"的好教材。

(本教材为江苏省教育厅高校哲学社会科学研究课题[编号:BG104305]成果之一。)

. 高暴財動突的平木式測蓄短頭食中編者品集

対 目 豆 島 宝 前 世 2006 年 5 月

第习的编写上,我们注意引导学生在明力训练过程中全理使用注意 先所灌生意。然后获取更多的细节信息。定量视利汽车的理部。写出 我的理解 使们强调培养英语学习者的自主学习能力 本数材所有内容的设计和布局都充分体现"uscrationally"与则。引 等学生的自主学习能力。至单元的训练任务设计都由易到难。更高 行听力原文和练习答案,以便学生在设有教师的区上下典之后成所



Contents

Unit 1			
Unit 2	Photographer (I)		. 3
Unit 3	Photographer (II)		. 5
Unit 4	3		
Unit 5			
Unit 6	Her Case Is Very Special (1) Her Case Is Very Special (1)	38	tio 11
Unit 7	Deepest Sympathy	39	13
Unit 8	Deepest Sympathy Our College Graduation	40	15
Unit 9			
Unit 10	An Active Girl Regina anigen I red of Travelling	42	19
Unit 11	When Parents Were Getting Divorced selds Your Vegetables	43	21
Unit 12	I'm Calling about the Position of Secretary	44	
Unit 13	Cut Down Our Fat Intake	45	25
Unit 14			
Unit 15			
Unit 16		49	31
Unit 17	Nancy and Harry's Life		33
Unit 18	g-c and g-c an		
Unit 19			
Unit 20	0		
Unit 21			
Unit 22	The second secon		
Unit 23	The Favorite States for American Tennis Players	55	45
Unit 24	Would You Mind Telling Me?	.aa	47
Unit 25	Mother's Day and Father's Day	57.	49

Unit 26	I Had a Nicer Father (I)	51
Unit 27	I Had a Nicer Father (II)	53
Unit 28	A Job Interview	55
Unit 29	Everyone Seems to Be Mad about Football	57
Unit 30	A Clean Record	59
Unit 31	Staff Training	
Unit 32	Plan for Summer	
Unit 33	Jade Snow Has Made Up Her Mind	65
Unit 34	Food and Housing of Americans	
Unit 35	Do You Want Some Salad Dressing on It?	69
Unit 36	Enjoy the Art Show	71
Unit 37	Two Types of Holidaymakers	73
Unit 38	Her Case Is Very Special (I)	75
Unit 39	Her Case Is Very Special (II)	77
Unit 40		79
Unit 41	Driving in the U.S.	
Unit 42	Frank Is Tired of Travelling	
Unit 43	When Parents Were Getting Divorced	85
Unit 44	I'm Calling about the Position of Secretary	87
Unit 45	I'm Calling about the Position of Secretary Cut Down Our Fat Intake	89
Unit 46	Cocktail Parties	
Unit 47	The English Patient	
Unit 48	Taxi Ride	95
Unit 49	Rackethall	07
Unit 50	Arnold Schwarzenegger and Maria Shriver (I)	99
Unit 51	Arnold Schwarzenegger and Maria Shriver (II)1	
Unit 52	Where Is My Wallet?	.03
Unit 53	Jogging (I)	.05
Unit 54	Jogging (II)	
Unit 55	On the Giving of Gifts1	09
Unit 56	Two Tickets for the Berlin Philharmonic	11
Unit 57	Dealing with Shoplifting	13

Unit 58	Sade	115
Unit 59	Polo	117
Unit 60	Apartment Hunting	119
Unit 61	James Was Late for a Plane	121
Unit 62	Big Stores and Small Shops	
Unit 63	I Like the Creativity	125
Unit 64	I'm in Deep Trouble!	127
Unit 65	Better and Better Better and Better Better and Better	129
Unit 66	What Is the CAE?	
Unit 67	The Thanksgiving Holiday	133
Unit 68	What a Busy Day	135
Unit 69	International Committee of the Red Cross	137
Unit 70	Christopher Columbus	139
Unit 71	Drug	141
Unit 72	Air Tickets	143
Unit 73	You Might Be Interested in Sales	145
Unit 74	Who Says Honesty Is Dead?	147
Unit 75	Why Do Young People Have Idols?	149
Unit 76	The Book on Reserve	151
Unit 77	Demands for AIDS Testing	153
Unit 78	Louis Braille	155
Unit 79	Expensive Wedding	157
Unit 80	Money Matters	159
Unit 81	Why Do People Smoke?	161
Unit 82	What Had Happened?	163
Unit 83	The Harvard/Stanford Legend	165
Unit 84	I Like Music!	167
Unit 85	A Report	169
Unit 86	Work	171
Unit 87	Peer Mentor Program	173
Unit 88	English Language Center	175
Unit 89	Credit Card	177
Unit 90	Call the City's Heat Emergency Center	179

Unit				
Unit				
Unit	93	General English	60.	185
Unit	94	The Generation Gap	6.1	187
Unit	95	Art for Sale	62.	189
Unit	96	Boys Like the Creativity	63	191
Unit	97	Nuclear Radiation teldum Tiges Cint m'1	64	193
Unit	98	A Wrong Impression of Their Own Culture	65	195
Unit	99	Liu XiangSHAD and all hall.W.		197
Unit	100	Talking to the Counselor	. 73	199
Appe	endix	: Tapescripts for Listening Tasks and Keys to the Exercises	03	201
145		You Might Be Interested in Sales		
				Unit
				tinU
		Demands for AIDS Testing	77	
				tinU
			18	Unit
		What Had Happened?		tinU
		The Harvard /Stanford Legend		Unit
			84	tinU
				tinU
				tinU
		Peer Mentor Program	87	Unit
				Unit
				Unit
				tint



Unit 1

Directions: Listen to the pa

Section C

Will Linda Say Yes?



Listening Jasks

Section A

Directions: In this section, you will hear a passage. At the end of the passage, you will hear some questions. Both the passage and the questions will be spoken only once. After you hear a question, you must choose the best answer from the three choices marked A), B), and C).

- 1. A) A waiter.
 - B) A bus driver.
 - Directions: Listen to the passage again and try to retail amain a minimum and try to retail.
- 2. A) Because traffic is heavy in Chicago. This analyses have and say of yet bluods up Y
 - B) Because there are snow, wind and wild drivers.
 - C) Both A and B.
- 3. A) To a nice restaurant. The transform and sent the transform of the tr
 - B) To the cinema.
 - C) To a bank.
- 4. A) Because he is handsome.
 - B) Because he has much money in the bank. and all lie of stillog set of soint vest
 - C) Because he understands her and she understands him.

Section B

Directions: Learn the following words. Then listen to the passage for the second time and write "T" (true) or "F" (false) for each statement you hear.



大學英语四級考试听力 100 篇

Chicago *n*. 芝加哥(美国城市名) appetite *n*. 食欲,胃口

1. () 2. () 3. () 4. (

Section C

Directions: Listen to the passage for the third time and write down the missing words according to what you have just heard.

1.	Ray tries to	all the passengers.		Section A
2.	They talk about their lives and	hopes	the future.	
	. This Sunday Ray is taking Linda to			



Speaking Jask

Directions: Listen to the passage again and try to retell what you have heard from the recording. You should try to use the useful expressions and sentences in the following box when retelling the passage.

Focus on the Useful Expressions and Sentences

- 1. His salary is good, but he has a difficult job.
- 2. Traffic is heavy in Chicago.
- 3. Ray tries to be polite to all the passengers, (...), amount down and or pausood
- 4. eat out
- 5. hopes for the future

8 noites 8

CET710 分百篇训练丛书



Unit 2

Photographer (I)



Listening Jasks

Section A

Directions: In this section, you will hear a passage. At the end of the passage, you will hear some questions. Both the passage and the questions will be spoken only once. After you hear a question, you must choose the best answer from the four choices marked A), B), C) and D).

- 1. A) An actress.
 - B) A photographer. When the word gift word all "linew alless I lie a sente
 - C) A director.
 - D) A driver.
- 2. A) An actor.
 - B) A bodyguard.
 - C) An actress.
 - Directions: Listen to the passage again and try to retell what you have ... ask lladtool A. (C
- 3. A) Some of her fans, alich eith in soonalines bas anaiseanaxe lutesu eth esu at viu bluods uo'Y
 - B) Her mother and her guard.
 - C) The hotel manager and her driver.
 - D) A companion and a guard.
- 4. A) Because he wanted to have it in his book of photographs.
 - B) Because he thought she was beautiful. To the both of slow elegand near both off all
 - C) Because he thought she was talented.
 - D) Because he was in love with her.
- 5. A) She always tried to avoid her fans.
 - B) She didn't like photographers.
 - C) She was tall and pretty.
 - D) She had a beautiful car.



大學英语四级号战师为 100 篇

Section B

Directions: Learn the following words and phrase. Then listen to the passage for the second time and write "T" (true) or "F" (false) for each statement you hear.

sooner or later 迟早 companion *n*. 同伴 guard *n*. 保镖 talent *n*. 才能

1. () 2. () 3. () 4. (

Section C

Directions: Listen to the passage for the third time and write down the missing words according to what you have just heard.

the actress and the others _____ a car and drove away.

The photographer _____ them in his car. "Just one prize picture," he said.

"That's all I really want." He knew this book of photographs would



Speaking Jask

Directions: Listen to the passage again and try to retell what you have heard from the recording. You should try to use the useful expressions and sentences in the following box when retelling the passage.

Focus on the Useful Expressions and Sentences

- 1. He had seen people walk in and out of the hotel across the street.
- 2. cameras of all sizes
- 3. She was tall, beautiful, and wearing fashionable clothes.
- 4. She has beauty and talent (...).
- 5. one prize picture



8 Hind Weave alone with

Directions: Listen to the par

Section C

Photographer (II)



Listening Jasks

Section A

Directions: In this section, you will hear a passage. At the end of the passage, you will hear some questions. Both the passage and the questions will be spoken only once. After you hear a question, you must choose the best answer from the four choices marked A), B), C) and D).

- 1. A) The director's car.
 - B) A jewelry store.
 - C) A fashionable clothing store.
 - D) An expensive restaurant.
- 2. A) A jewelry store and a restaurant.
 - B) An art store and a clothing store.
 - C) A church and a restaurant. Additional to the passage again and try to retail what the control of the control
 - D) A clothing store and a restaurant.
- 3. A) Her best friend.
 - B) Her guard.
 - C) A famous director.
 - D) Her manager.
- 4. A) Because she couldn't stand Frank's following her all the way and taking pictures of her.
 - B) Because she was angry with the director who laughed at her. In the beams of the
 - C) Because she had to stand while waiting to be served. In the least a visit of the visit of the least a visit of the least a visit of the visit of the visi
 - D) Because she didn't like the wine and atmosphere of the restaurant.

Section B

Directions: Learn the following words and phrases. Then listen to the passage for the second time and write "T" (true) or "F" (false) for each statement you hear.



大學英语四级考试听力 100篇

close-up *n*. 特写镜头 shot *n*. 拍摄,镜头 leave alone 不打扰 terrific *a*. 非常好的 hold on to 抓牢

1. () 2. () 3. () 4. ()

Section C

Directions: Listen to the passage for the third time and write down the missing words according to what you have just heard.

			A HUHJUC
1.	Frank parked his ca	ar it. The a	ctress and her companion got out and
	radius arta anc. F	Frank waitedt	he guard had entered the store.
2.	"She really didn't seem to" He decided to continue the actress.		
He wanted to he got a good shot.			od shot.
3.	His face felt	and his hair was	with wine, but that didn't aff (A.
	These pictures were	it.	
		*	



Speaking Jask

Directions: Listen to the passage again and try to retell what you have heard from the recording. You should try to use the useful expressions and sentences in the following box when retelling the passage.

Focus on the Useful Expressions and Sentences

- 1. close-up shots
 - 2. Now please leave me alone.
- 3. He wanted to make sure he got a good shot.
- 4. an expensive restaurant on the city's east side of the business of bull of a sensoon (Sensoon Sensoon Senso
- 5. Because she didn't like the wine and atmosphere of all aldah a of mid bawoks . 5
- 6. Frank held tightly on to his camera.

-6- CET710 分百篇训练丛书

为试读,需要完整PDF请访问: www.ertongbook.com